
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 18 listopada 2021 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 14 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Inspektor ds. geodezji i gospodarowania nieruchomościami – Monika Żendarska 

• Inspektor ds. obrotu nieruchomościami – Katarzyna Zakrzewska 

• Inspektor ds. współpracy z sektorem społecznym i promocji – Kinga Trubicka-Czapka 

Radni nieobecni: Olech Marcin 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:06 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

Następnie przystąpił do omawiania projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu nieruchomości do zasobu 

własności rolnej Skarbu Państwa. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że nieruchomość musi zostać zwrócona, gdyż cel na 

jaki została przejęta tj. plac zabaw i infrastruktura rekreacyjna nie został spełniony. 

Nawiązała się dyskusja o zasadności zwrotu nieruchomości na rzecz KOWR z uwagi na to, że cel mógł 

zostać zrealizowany i działka pozostałaby w zasobach gminy. Część radnych widzi zasadność 

dokonania inwestycji na tej i innych działkach, tak aby nie musieć zwracać ich na rzecz KOWR. 

Przekazano informację, iż inwestycja kilkunastu tysięcy złotych na działce w miejscowości Leśnia nie 

jest zasadna, gdyż w miejscowości tej nie ma dzieci, dla których mógłby powstać plac zabaw. Dla 

mieszkańców ważniejszy jest remont drogi z miejscowości w kierunku Jamrzyna. Od momentu 

funkcjonowania funduszu sołeckiego mieszkańcy nie zgłaszali potrzeby urządzenia terenu 

rekreacyjnego czy placu zabaw. Koszt zakupu nieruchomości z zasobu KOWR to kwota 44 240 zł za 

1690 m2. Nie ma gwarancji, że za taką samą kwotę ktoś odkupiłby działkę od gminy.  

O godzinie 11:53 radny Bartłomiej Tutak opuścił posiedzenie. 



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna 1 1 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 1 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 1 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu nieruchomości do zasobu 

własności rolnej Skarbu Państwa. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że nieruchomość musi zostać zwrócona, gdyż cel na 

jaki została przejęta nie został spełniony. 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna 1 1 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 1 

3) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

Gminy Dębnica Kaszubska oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż trzy lata lub czas nieoznaczony. 

Projekt uchwały i proponowane zmiany w zasadach zostały przedstawione przez pracowników 

Urzędu Gminy tj. rezygnacja z przedstawiania planów zbywania/nabywania/obciążania 

nieruchomości na rzecz podejmowania uchwał. Doprecyzowanie zapisów dotyczące obciążania 

nieruchomości. Z uwagi na częste wnioski dotyczące służebności przesyłu, zostanie wyrażona zgoda 

Wójtowi na ustanawianie służebności przesyłu bez konieczności uzyskiwania każdorazowo zgody 

Rady. W pozostałych przypadkach obciążania nieruchomości ograniczonymi prawami rzeczowymi, 

np. użytkowaniem, służebnością gruntową czy hipoteką, niezbędne będzie uzyskanie zgody Rady. 

Uściśla się zapisy dotyczące wydzierżawiania i wynajmowania nieruchomości. Proponuje się, że 

w przypadku zawierania kolejnych umów zawartych na czas oznaczony do 3 lat, z tą samą stroną, 

których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, nie ma konieczności uzyskiwania odrębnej zgodny 

od Rady. Projekt uchwały nie uwzględnia dotychczasowych klauzul umożliwiających wcześniejsze 

rozwiązanie umowy oraz waloryzację wysokości czynszu, a także postanowień zakazujących 

poddzierżawiania nieruchomości lub ich części, ponieważ ustalanie warunków i treści umowy należy 

do kompetencji Wójta. 

Radny Piotr Paczesny po zapoznaniu się z zasadami oświadczył, że nie jest przekonany do słuszności 

pozbywania się prawa decydowania o służebności przesyłu. Radni powinni mieć wpływ na 

decydowanie o gruntach, a także posiadać wiedzę o wynegocjowanych kwotach na służebności. 

Pracownicy udzielili informacji, iż w przypadku wystąpienia z wnioskiem o ustalenie służebności 

przesyłu przedsiębiorstwo musi czekać do czasu sesji na zatwierdzenie planu. Dopiero po udzieleniu 



zgody można rozpocząć procedurę. Proponowane zmiany usprawnią działania i zmniejszą czas 

oczekiwania firm na ustalenie służebności. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna 1 1 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 1 

4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Dębnica 

Kaszubska z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze 

pożytku publicznego na 2022 rok”. 

Inspektor Kinga Trubicka-Czapka poinformowała, że projekt zawiera priorytetowe zadania dla gminy 

w ramach współpracy z organizacji pozarządowymi. Uchwałę poprzedzają konsultacje społeczne. 

W ramach konsultacji wpłynął jeden wniosek ze stowarzyszenia „Aktywne Mazury”. Konsultacje 

zakładają konsultacje z organizacjami pozarządowymi działającymi na ternie gminy. Nie udało się 

jednoznacznie stwierdzić, czy stowarzyszenie to działa na terenie gminy. Wzięto pod uwagę 

przesłane uwagi. Niektóre z nich zostały zaakceptowane, inne odrzucone. Protokół z konsultacji 

zawiera szczegóły i podstawę prawną nieuwzględnienia danej uwagi. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

Podczas opiniowania nieobecny był radny Mateusz Kołacki członek Komisji Spraw Społecznych. 

5) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Dębnica Kaszubska. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że uchwała jest kontynuacją uchwały podjętej 

w dniu 28 września 2016 r. Na działkach od nr 372 do nr 383 prowadzone są prace nam wykonaniem 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Zmiana w studium przewiduje funkcję 

turystyczno-rekreacyjną na wyznaczonych działkach, poprzednio była rolnicza. Studium zostało 

zaopiniowane przez odpowiednie organy wymienione w uzasadnieniu do projektu uchwały. Studium 

wyłożono do publicznej wiadomości w terminie od 22 czerwca do 14 lipca. Nie zgłoszono żadnych 

uwag. Udział społeczeństwa zorganizowany był 28 czerwca. Nie zgłosił się żaden mieszkaniec. 



Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał czy daty podane w studium są aktualne? 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że projekt uchwały jest tekstem jednolitym 

studium. Kolejnym etapem będzie wyłożenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

6) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Dębnica Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że projekt uchwały jest kontynuacją porządkowania 

nazw ulic i numeracji adresów. 

Radny Roman Cech zadał pytanie jakie instytucje muszą powiadomić mieszkańcy w związku ze 

zmianą adresu? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że gmina powiadamia wszystkie niezbędne instytucje 

działające na rzecz mieszkańców. Po stronie mieszkańców jest zamieszczenie numeru porządkowego 

na budynku oraz poinformowanie np. banku lub dostawcę usługi telekomunikacyjnej. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

7) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Motarzyno. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że propozycje nazw ulic omawiane były 

z mieszkańcami Motarzyna na dwóch spotkaniach sołeckich. Nazwy są uzgodnione z mieszkańcami, 

którzy czekają na ich nadanie. 

 

 

 



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady 

Gminy Dębnica Kaszubska. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że uchwała jest wynikiem zmiany ustawy 

o wynagrodzeniach osób zajmujących stanowiska kierownicze oraz niektórych innych ustaw. Ustawa 

obowiązuje od 1 sierpnia 2021 r. Wszystkie zmiany będą dotyczyły tego okresu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że zasadne jest podniesienie diet dla 

radnych, sołtysów i strażaków. Coraz mniej jest chętnych osób chcących wykonywać funkcje 

publiczne. 

Radny Piotr Paczesny zapytał, czy stawki są ujęte w widełki minimalne i maksymalne. 

Przedstawiono wprowadzone zmiany ustawą. 

Kwota bazowa wynosi 1789,42 zł. Poprzednio dieta stanowiła półtorakrotność kwoty bazowej. 50% 

w przypadku gmin do 15 tys. osób.  Obecnie wprowadzono zmianę stanowiącą o 2,4-krotności kwoty 

bazowej. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3  1 

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 3  2 

Skarg, Wniosków i Petycji 4  1 

9) Projekt uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że do tej pory nie było możliwości zwrócenia się 

o zwrot kosztów podróży związanej z wykonywaniem mandatu radnego. Uchwała została 

przygotowana w dwojaki sposób. Pierwsza wersja zakłada określenie stawki w sposób kwotowy, 

druga zakłada maksymalne stawki jakie są przewidziane w rozporządzeniu z 2002 roku. Wójt Gminy 

zasugerowała, aby ustanowić maksymalną stawkę, czyli zastosowanie drugiej propozycji zapisu 

w uchwale, aby przy zmianie rozporządzenia stawki zmieniły się automatycznie. 



Postanowiono o ustaleniu maksymalnych stawek opłat za 1 km – drugi wariant zapisany w projekcie 

uchwały. 

Radny Piotr Paczesny poprosił o podwyższenie stawek dla inkasentów Zakładu Gospodarki 

Komunalnej. Pracownicy w zakładzie mają niższe stawki niż te maksymalne przysługujące za 

przejechanie 1 km. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że stawki ustalone w urzędzie są najwyższymi 

z możliwych. Co do zakładu należy pytać Panią Prezes. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

Radny Krzysztof Badowski zaproponował wprowadzenie zapisów o dwóch listach obecności przy 

dietach radnych. Bywa tak, że radny przychodzi na komisję/sesję, podpisuje listę obecności i po 

jakimś czasie wychodzi, a spotkanie trwa np. 4-5 godzin.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zaproponował omówienie tematu przy 

omawianiu bieżących spraw. Po wyrażeniu zgody przez radnego przeszedł do omawia kolejnego 

projektu uchwały. 

10) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad na jakich przewodniczącemu organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że stawki diet dla sołtysów zakładają podwyżkę 

o około 10% przy każdym z kryteriów składających się na dietę. 

Do uchwały wniesiono następujące zmiany: 

W kryterium ilości miejscowości zmieniono stawkę z 50 zł na 100 zł. 

W kryterium zarządzania mieniem gminnym – świetlicą zmieniono stawkę z 40 zł na 60 zł za 

zarządzanie małą świetlicą, a także z 60 zł na 100 zł za zarządzanie dużą świetlicą. 

 

 

 



Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały 

z naniesionymi poprawkami: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 5 0 0 

11) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży 

pożarnej. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że poprzednia uchwała zakładała 12 zł za każdą 

godzinę udziału w akcjach ratowniczych i 3 zł za każdą godzinę udziału w szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. Zwiększyła się kwota przeciętnego 

wynagrodzenia, od której wyliczany jest maksymalny poziom ekwiwalentu tj. 1/175. Kwota 

ekwiwalentu za szkolenie nie uległa zmianie, ze względu, że samo szkolenie nie gwarantuje bycie 

strażakiem. 

Radny Krzysztof Badowski złożył wniosek o stawkę w wysokości 20 zł z udział w akcjach ratowniczych 

oraz 5 zł za udział w szkoleniu. 

Radny Piotr Paczesny złożył wniosek o stawkę w wysokości 25 zł z udział w akcjach ratowniczych oraz 

3 zł za udział w szkoleniu. W toku dyskusji wniosek został wycofany. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski i radny Roman Cech złożyli wniosek o stawkę 

w wysokości 20 zł z udział w akcjach ratowniczych oraz 3 zł za udział w szkoleniu. 

Radny Marian Batóg złożył wniosek o stawkę w wysokości 22 zł za udział w akcjach ratowniczych oraz 

5 zł za udział w szkoleniu. 

W godzinach od 14:00 do 14:10 trwała przerwa. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania wniosków zgodnie z kolejnością ich złożenia. 

Zarządzono głosowanie wniosku o podniesienie stawki do wysokości 20 zł za udział w akcjach 

ratowniczych oraz 5 zł za udział w szkoleniu. W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został 

pozytywnie zaopiniowany przez 6 radnych. Pozostałe wnioski uzyskały po 3 głosy „za”. 

 

 



Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały 

z poprawkami: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna 1 0 1 

Infrastruktury i Budżetu 3 0 2 

Skarg, Wniosków i Petycji 2 0 3 

12) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że projekt uchwały związany jest ze zmianą 

ustawy o wynagrodzeniach osób zajmujących stanowiska kierownicze oraz niektórych innych ustaw. 

Zmiana obowiązuje od 1 sierpnia 2021 r. Wynagrodzenie nie może być niższe niż 80% kwoty 

maksymalnej określonej w przepisach. Dodatek stażowy liczony jest indywidualnie. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że w 2018 roku zostało obniżone 

wynagrodzenie samorządowcom o 20%. W 2020 roku wynagrodzenie wójta wyniosło 127559 zł, 

w 2011 roku wynagrodzenie wójta wyniosło 158174 zł. Porównując to do minimalnego 

wynagrodzenia w 2011 roku wynagrodzenie było 8-krotnością, obecnie jest 3-krotnością. 

Radna Jadwiga Lejczak zadała pytanie jaka jest minimalna i maksymalna kwota wynagrodzenia. Nie 

zgodziła się z propozycją przedstawioną w projekcie uchwał. Nie padła propozycja zmiany 

treści/wysokości składowych. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że maksymalna kwota wynosi 19470 zł, 

minimalna 13936 zł. Mniej wójt nie może zarabiać. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski, radny Roman Cech, radny Piotr Paczesny i radny 

Marian Batóg poparli propozycję wynagrodzenia. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 1 0 1 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 1 

13) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że uchwała przeznacza kwotę na transport publiczny 

organizowany na terenie naszej gminy. 



Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że kwota jest wynikiem kalkulacji potrzebnych 

środków jakie starostwo musi przeznaczyć na transport.  

Radny Krzysztof Badowski poprosił o przekazanie informacji na maila dla radnych, ile osób korzysta 

z transportu PKS Słupsk. 

O godzinie 14:44 radna Jadwiga Lejczak opuściła posiedzenie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4 0 0 

Rewizyjna brak kworum 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 0 

14) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że uchwała zawiera podwyżkę stawek o 10 %, tak jak 

zostało to ustalone w ubiegłym roku. W przypadku określania maksymalnych stawek w poprzednich 

latach zostało to utrzymane w tej propozycji na 2022 rok. 

Rozpisane zmiany przypisu dochodu od podatków stanowią załącznik do protokołu. 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska poinformowała, że przyjmowanie niższych stawek powoduje 

uszczuplenie subwencji wyrównawczej jaką otrzymuje gmina od Ministerstwa Finansów na koniec 

roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poprosił o przekazanie linku do strony 

przedstawiającej środki jakie są przeznaczane na dany zakres. 

O godzinie 15:01 radny Mateusz Szerlowski opuścił posiedzenie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna brak kworum 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 1 

15) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska omówiła zmiany jakie zostały wprowadzone do projektu uchwały, 

które opisano w uzasadnieniu. 



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna brak kworum 

Infrastruktury i Budżetu 5 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 0 

16) Projekt planu zbywania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że mieszkaniec zwrócił się do gminy 

o wykupienie działki, która sąsiaduje z Jego nieruchomościami. Działka ta zostanie wystawiona w 

przetargu. 

O godzinie 15:10 radny Marian Batóg, radny Mateusz Kołacki i radny Rafał Knitter opuścili 

posiedzenie. 

Do projektu planu nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu planu: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2 0 0 

Rewizyjna brak kworum 

Infrastruktury i Budżetu 3 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 0 

Ad. 3 

Zaproponowano spotkanie z Panią Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy 

Kaszubskiej dotyczące sytuacji w spółce. Ustalono, że wspólne posiedzenie wszystkich komisji Rady 

Gminy dotyczące sytuacji spółki odbędzie się 9 grudnia 2021 r. o godz. 9:00. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zaproponował omówienie wniosku radnego 

Krzysztofa Badowskiego podczas sesji Rady Gminy. Radny zgodził się na propozycję. 

Ad. 4 

O godzinie 15:18 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zamknął posiedzenie 

wspólne wszystkich komisji. 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Konopka 

 

 

 

 

 

Obrady prowadził:  

Witold Leśniewski 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 


